
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 12/10/15 –ישיבת ועד הנהלה 

 

 

 משתתפים

 

 ., אבי חלקסן ג'אבר, גולן בר אמוהנד דראושה , עיסא בני רביע , חמודי חודרוג' , אייל אלי , ג

 

 שלי סולומון –מתוקף תפקידה כמזכירת העמותה נוכחים : 

 

 

 

 5פרוטוקול מספר   9/9/2015פרוטוקול קודם מתאריך אישור  .1

 

 אושר

 

 

 י יו"ר העמותה דבר .2

 

 מוהנד :    

 

 .12/10היתה לבקשתו של אבי חלק, אנחנו הסכמנו ודחינו את הישיבה להיום  7/10ישיבת הועד שנדחתה מיום  .1

 שלי אני מבקש לתת שירות לכולם אני לא רוצה לשמוע שאת בלחץ בגלל תצוגה. .2

 

 דיווח ועדת כספים מהתצוגה המצרית .3
 

 פים.נותן דיווח וסקירה ועדת כס אייל
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 17/9/2015פרוטוקול ועדת כספים מיום 

 

 ה המצריתתצוגההנדון : סיכום 
 

 

 משתתפים

 

 אייל אלי, גאסן ג'אבר, אבי חלק

 

 : מתוקף תפקידה כמזכירת העמותה שלי סולומון .נוכחים 

 

 אייל :

  ים. נראה כי חברת השמירה לא כרטיסי ילד 19כרטיסי מבוגרים ו  166לגבי יום שישי מכירת כרטיסי קהל נמכרו

 עשתה את עבודתה נאמנה. המקום כמקום לקהל יוצר לנו כהנהלת העמותה התפלחויות ואנשים נכנסים ללא תשלום.

 כרטיסי ילדים. 33כרטיסים ן  473בשבת נמכרו 

  במתחם הVIP  2850צמידים בערך כספי של  13 –נמכרו ביום שישי  ₪ 

 ₪  15,480סה"כ לשבת ₪   5580צמידים בערך של  23ועוד ₪  9900צמידים בערך של  43 –ביום שבת 

  תוך כדי התצוגה התברר כי יש עובדVIP .של העמותה. אייל וגאסן ממליצים להעסיק אותו דרך שייח עקאב 

  שוברים. 43 –שוברים , יום שבת  33 –כמו כן מדווח אייל כי שוברי אוכל לעובדים : יום שישי 

 

 

 לות :אייל שואל מספר שא

 

העמותה משלמת מזומן בסוף התצוגה לעובדים. אייל מבקש לבדוק מול רו"ח מה קורה כשאחד העובדים  –שכר עובדים  .1

מס שולי של עובד ? או שהעובד יביא אישור  48%שאנו מעסיקים עובד בעבודה נוספת ? האם אנו לא צריכים לקזז 

 מס מעסיקים או שיש לנו פטור ? תאום מס ? כמו כן מוסיף אייל ואומר האם העמותה משלמת

 בעלי סוסים שעדין חייבים כסף מתצוגת הגליל ? 7אייל שואל האם יש עדין  .2

 

 לתשלום. 4שלי עונה : נשארו עדין            

 

 אייל : 

הג חוזר בשנית , אמרתי בישיבת כספים קודמת ובישיבת ועד קודמת הדבר לא תקין ופסול מיסודו , ביקשנו בעבר להפסיק הנו

 לשלם בהקפה לאחר תצוגות אלא רק בהעברה בנקאית.

 

 ₪  6000כמו כן הייתה יתרת חוב של  

 

 שלי : פניתי לחייבים ונאמר על ידם כי נשלח הצ'ק בדואר , עדין לא הגיע אלי אבל ידוע לי כי יש עיכובים בהגעת דואר. 

 

 אייל : הדבר לא תקין ואני מבקש לגבות סכום כספי זה. 

 

 אם לתצוגה המצרית נשארו חובות ?אייל : ה 

  

 שלי : כן. 

 

 גאסן : אני מבקש להקפיד ולקיים את החלטות ההנהלה שאין לתת לשום מגדל לשלם באיחור. 

 

 אייל : האם לעמותה יש צ'קים חוזרים ? 

  

 שלי : מראה לאייל את הצ'קים .

 אייל מבקש משלי לעלות על אקסאל את נתוני הצ'קים החוזרים.

 

 אני ממליץ לא לקבל צ'קים בעמותה. אייל :



 

 גאסן : לאור ריבוי הצ'קים החוזרים אני ממליץ לא לקבל צ'קים עמותה ורק לעבוד דרך העברות בנקאיות בלבד.

 

 אבי : אני ממליץ לקיים דיון בוועד בנושא הצ'קים החוזרים.

 

 אייל : האם נשלחו מכתבי התראה לחייבים.

 

 ובקשנו שישלמו לפני העברה להוצאה לפועל.שלי : לא , דברנו עם החייבים 

 

אייל : במיון ראשוני זה נראה מכה קשה ונזק כספי ובזבוז משאבי אנוש בניסיון לגבות את הכסף הזה , הריני ממליץ שהעמותה תעבוד 

 דרך העברות בנקאיות בלבד.

 

 גאסן : בדעת אייל.

 

 אבי : בדעת אייל .

 

 ת חובות לשימוש.אבי : לישיבת ועד אני יביא נוהל גבי

 

 אייל : אני ימליץ בפני הנהלת העמותה לפנות למשרד עו"ד לגביית החובות.

 

אייל : אני מבקש במידית לא לקבל צ'קים מאדם שהצ'ק שלו חזר , מכיוון שבעבר ניתנו צקים והם חזרו ובתצוגה האחרונה אותם אנשים 

לא משלם את חובו לעמותה אין לרשום סוסים שלו לתצוגות ואין לתת לו נתנו צ'קים וגם הם חזרו. כמו כן אדם שהצ'קים שלו חזרו ו

 שירותים כלל מהעמותה .

 

 אבי : אני מסכים.

 

 גאסן : אני מסכים.

 

 אייל : אני מבקש להעלות פרוטוקול זה יחד עם האקסל בישיבת הנהלה הקרובה ולהעלות אותו לאתר לאחר הדיון בהנהלה.

 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 פילוג ההכנסות :
 

 כרטיסי קהל
 כרטיסים 166 –נמכרו  שישי

 19 -ילדים 

 כרטיסים 473 –שבת נמכרו 

 כרטיסים 33 –ילדים 

 

 שקל 31,950=  50*639

 שקל 1040=  20*52

 32,990 –סה"כ 

 

 

VIP 
 שקל  24,330 –נמכר בתצוגה 

 

 שקל 48750 –שולם מראש 

 

 

 שקל 73,080סה"כ 

 

 

 

 סוסים 
 139 –לפני התצוגה שולמו 

 

 שקל 181,000=  300+ 1300*  139סה"כ 

 

 

 הסכומים באדום הם הכסף שהתקבל בתצוגה

 

24330  VIP 

 מקהל 32990

---------------- 

57320  ₪ 

 

מצ"ב דוח אקסאל מפורט להוצאות התצוגה וההכנסות. הדוח עדיין לא גמור מבחינת תשלומים וקבלות אך מראה את מאזן 

 ה.התצוג

 

 אייל : דוח זה יבוא ויעלה בסדר היום לידיעת ההנהלה של העמותה וכן להעלות אותו לאתר האינטרנט של העמותה כולל דוח האסקל

 

 

 

 

 רשמה : שלי סולומון         
 

 

 

 

 

 



 

 אייל :

 

 .אני מבקש להיפגש עם רו"ח של העמותה וביקשתי זאת בעבר 

  האם החייבים מתצוגה קודמת שילמו את הכסף ? 

 

 שלי :

 כן שילמו נשאר עוד חייב אחד שיעשה העברה בנקאית.

 

 אבקש לגבות כסף זה.אייל : 

 

 אייל : 

 בפרוטוקול ישיבת כספים הפנתי שאלה בנושא שכר עובדים לרו"ח האם קבלנו תשובה ?

 

 שלי : 

 כן , תשובת רו"ח נשלחה במייל.

 

 

 מקריא את תשובת רו"ח. אייל :

 קום עבודה חייב להביא אישור על תיאום מס ממס הכנסה.כל עובד שיש לו יותר ממ .1

 מס מעסיקים כיום לא קיים ומס שכר משולם למי שעובר את התקרה. במידה והשנה נעבור את התקרה נהיה חייבים לשלם. .2

 

  -אבקש לדעת את ההבדלים במחיר בין נצר סירני לאלונים  אייל :

 

 אלונים נצר סירני 

 2360 2950 וטרינר

 3894 3132 יםשירות

 3500 4130 מהנדס בטיחות 

 49507 40710 חברת אבטחה

 7080 0 הגברה

 2000 2500 קרין 

 102360 48818 ציוד ובמות 

 2500 1700 אמבולנס

 

 

 שלי :

 

 אנו משתדלים להביא מאזור התצוגה את הוטרינר עם המחיר הטוב ביותר.עובדים וטרינרים שונים בתצוגות  –וטרינר 

 VIP –תאים במבנה שמשרתים את מתחם ה  3תאי שרותים נוספים. בנצר יש  2באלונים הוזמנו  –ם שירותי

 הבדל מחירים בין צפון הארץ לדרום. –מהנדס בטיחות 

 אותה חברה ההבדל הוא פונקציה של שעות עבודה וכמות מאבטחים. –חברת אבטחה 

היו איתו הרבה מאוד בעיות ולא שמעו כמו שצריך ונאלצנו לבקש בנצר השתמשנו בתשתית ההגברה של המקום שדרך אגב  –הגברה 

 . באלונים הבאנו חברה חדשה שהמחיר שלה היה מחצית ממה ששילמנו עד היום באלונים.VIPמה די.ג'י שידאג לרמקולים למתחם 

 קרינים שונים בתצוגה – קרין

 VIPן המקורה באלונים אנחנו בונים הכל כולל מתחם בעוד שבנצר כמות הציוד וההצללות היא קטנה בגלל המתק – ציוד ובמות

 ובגלל זה ההפרש הגדול במחיר.הצללות לכל האזורים 

 אנחנו עובדים עם מד"א וזה פונקציה של שעות עבודה. – אמבולנס

 

 : תודה לאייל על בדיקת הנתונים.מוהנד 

 

 ועדת מכרזים תיקח סעיפים רלוונטיים ותבדוק אותם.מומלץ ש:  אייל

 

 : אני לפני שחותם בודק כל צ'ק מול חשבונית, אם אין חשבונית אני לא חותם. אני כבר מזמן רציתי לבדוק למה תצוגות ן גאס

 מפסידות ? צריך לפרק את זה ולבדוק. אייל למה עדין לא חתמת בבנק ?

 



ועדת מכרזים עתי אנו מפסידים כי גבוהות מידי, לדבעמותה הוצאות השכר לדעתי ביקשתי משלי לתאם החלפת חתימות בבנק.  אייל :

 עדין לא החלה לפעול.

 

 אייל האם אתה יודע שחסר הפקדות בקרנות של מזכירת העמותה הרבה זמן ?אבי : 

 

 הדבר לא תקין ולא מקובל שלא הופרשו הכספים בקרנות של מזכירת העמותה ואנו חייבים לבדוק זאת ולהשלים החסר.אייל : 

 

 מוהנד : 

 בשכר  נו אותה בהתחלה כדי לעזור לשלי שעברה תקופה קשהאעובדת שנותנת עזרה במשרד , הבלגבי השכר של ה

 והשכר היום עובר בהרבה ואני מרגיש גרוע עם זה.₪  2000שעד 

 

 אייל : 

לום היה תש לחודש שלי אני מבקש לבדוק את הנושא ולהוזיל עלויות.₪  800 –התשלומים לנטוויז'ן גבוהים מידי ולא נראים לי כ 

 שקל לשנה.  2400של  סגרנו אותו והחסכון הואלפלאפון ששילמנו סתם על קו סים 

 אני מבקש לא לשלם יותר בצקים הוצאות של קופה קטנה.

 

ידם , התשלום יבוצע ע"י עיסא ואייל  להצעות מחיר יהיו אחראים אייל , גולן, עיסא וחודרוג'. כל הצעה תהיה מאושרת על מוהנד :

 הם על ההצעה.לאחר חתימה של

 סיכום תצוגה המצרית באלונים .4

שקל . הקהל התנהג  10,555 –היתה תצוגה יוצאת מן הכלל שתשפיע על הגידול של הסוס המצרי בארץ. התצוגה הפסידה כ 

 למופת לא היו ארועים מיוחדים.

 

 הערכות לתצוגה לאומית .5

 

 מוהנד : 

 

תנו שבתקופה כזו אנו עובדים יחד , נזמין אנשים חשובים אנו עוברים תקופה קשה בארץ , אפשר לנצל את המצב לטוב

 ההצעה שלי היא שאם המשטרה תאשר את הארוע נלך על זה ., מהמגזרים השונים ותקשורת שתסקר

 

 

 הצללות .6

 

 מוהנד : 
  

שקל ששולמו עבור הצללות למגדלים בתצוגה המצרית חזרה. כמו כן אני מבקש בתצוגה  10,000 –העמותה מבקשת את ה 

 הלאומית לא לשלם הצללות עבור החוות.

 

 WAHOפרס  .7

 

 מוהנד :

 

. הסוס נבחר על פי מיוחדות שממליצה עליו ד"ר אוולין בפני יו"ר  WAHOכל שנה אנו מעניקים לסוס אחר את פרס 

על העמותה ובדרך כלל ההמלצה מתקבלת. השנה הפרס יוענק לסוס השני הכי מבוגר ) הראשון זקן מידי ולא יכול לעלות 

 .576מס' ספר העדר שלו   MAJIDשנה , שמו  28קרון ( 

 

 כרטיס כניסה לתצוגה .8

 

הוועד מאשר פה  -לשלושה ימים₪  40ליום , ₪  20כרטיס לשלושה ימים לילדים ₪  100ליום , ₪  50: אני ממליץ מוהנד 

 אחד.

 

 שיפוט אליפויות .9

 

 החלטת הועד :

 שופטים. 5לאורך כל התצוגה ישפטו   .א

 סוסים מכל כיתה. 2 לגמר עולים .ב

 אליפות תישפט מקום ראשון משורה ראשונה )מקומות ראשונים( ומקום שני מכל הסוסים שעלו לגמר. .ג



 

 האם רשאי להשתתף בתצוגה לאומית Aסוס שזכה בתצוגה  .1

 

 החלטת הועד :

 ובתנאי שרשומים בספר העדר הישראלי.   Nאין מגבלה להשתתף בתצוגה הלאומית שלנו בדרוג 

 

 בתצוגה לאומית ? VIPשולחן מחיר ל .10

 החלטת הועד :

 לשולחן.₪  3000

 

 המשך דיון עבור רכישת אייפדים לשופטים והקרנת תוצאות על מסך .11

 

 מוהנד :

 

המגדלים בארץ אוהבים לראות תוצאות בעיניים ולכן עדיף שיטת הרמת המספרים , לגבי אייפדים הרבה פעמים הם מגיעים 

 את הכרטיסיות של השופטים כדי לבדוק תוצאות זו שיטה טובה ואמינה. למזכירות ומבקשים משלי לראות 

 

 אבי : 

בנושא המסך שיקרין תוצאות , בעבר ניסינו את השיטה והיו הרבה תלונות על כך שקשה לראות את התוצאות בגלל מיקום 

 ובגלל השמש.

 

 : נמשיך לעבוד עם כרטיסיות ומספרים כפי שעבדנו עד עכשיו.החלטה 

 

 תצוגות 4ענין קנית כל הציוד לעמותה עבור דיון ב .12

 

 מוהנד :

 אני מבקש לדון בסעיף זה לאחר התצוגה הלאומית .

 

 צ'קים חוזרים בעמותה והעברה לגבייה וטיפול משפטי .13

 

 אייל :

 מסודרת לצקים חוזרים. מה עשיתם כדי לגבות את הצ'קים ? XLביקשתי משלי רשימת 

 

 :חודרוג' 

 לא יוכל לרדת לתצוגה הלאומית. לדעתי למי שיש צ'ק חוזר

 

 : עיסא

 אני מוכן לקחת את הצ'קים ולטפל בהם.

 

 : אייל

 לדעתי לא יכול להיות מצב שצ'ק חוזר ושמים במגירה.

 

 מוהנד :
 צריך להיות חריף אבל בוא ניתן הזדמנות לתשלום.

 

 עיסא :

 תנו לי את הצ'קים

 

 גולן :
 ף לגביה.מי שרשום ברשימה שלא יציג בתצוגות וזה מנו

 

 אייל :

 הנהלת העמותה תעשה את כל מה שצריך כדי לגבות את הצ'קים כולל באמצעים משפטיים.

 

 גאסן :

 אני בדיעת אייל ועיסא לנסות לגבות הצ'קים.



 

 אבי :

 אני כתבתי נוהל גביה לצ'קים ואני מציע שנשתמש בו.

 

 עיסא :

 המקור ני אנסה לגבות את הכסף ואם יש בעיה ארשום.תנו לי את הצקים החוזרים , שלי תצלם אותם ותיתן לי את 

 

 מוהנד :

אם לא  ולאחר מכן קשים.ולתת להם הזדמנות דעתי היא שאין ספק שצריך לגבות את הכספים , בתחילה צריך להיות נחמדים 

 יוחזר הכסף לא ניתן שרות.

 

 אייל :

למה שד"ר אוולין לא תגבה את הכסף של הצ'קים שחזרו רוב הצ'קים החוזרים זה מאוולין. הד"ר קיבלה צ'קים עבור העמותה. 

 ונוריד לה את הכסף ממה שצריך לשלם לה.

 

 עיסא :

אוולין צריכה לקבל כסף מהעמותה לאחר שיצאה תעודה. אין שום סמכות לאוולין לתת תעודה. התעודה תעבור דרך משרד 

 העמותה , ירשם ואז יועבר למגדל.

 

 אבי :

 .םעם אוולין בבאר שבע , להתרשם ולדון בענייניאני ממליץ לקבוע פגישה 

 

 מוהנד :

 לב"ש . ועיסא, אבי ואייל ייסע 10/11אני ממליץ שאוולין תקבל את הכסף רק בגמר תעודה שתגיע לעמותה. עד 

 

 מינוי אחראי אתר אינטרנט לעמותה .14

 

 מוהנד :

 

 עיסא יביא הצעה למנהל אתר האינטרנט.

 

 לעמותהשכירת משרד  ןבענייהמשך דיון  .15

 

 מוהנד :

שמשרד העמותה הוא במיקום בעיתי. אני מבקש להוציא את המשרד מהבית של שלי למשרד באזור מקורב לשלי. זה לא סוד 

 קבלה ועבודה מסודרות. שלי תבדוק את האופציה למשרד.מ"ר עם שעות  40 –המשרד צריך להיות כ 

 בוד כרגיל ולאחר התצוגה יועלה לדיון מחדש.שלי עושה עבודת קודש נאמנה. עד הלאומית אורלי תמשיך לע

 

ראוי שתהיה לעמותה משרד מרווח ונוח שתהיה קבלת קהל עם יו"ר העמותה והנהלת העמותה , חשוב מאוד משרד לא אייל : 

 בבית והיום אין את זה.

 

 

 דברי חברים .16

 

 אייל :

 2לשעה. אני ממליץ שיבואו איתי ₪  200לפי   יש לי הצעה ממשרד מכובדשעות עבודה.  30 –הסמכתם אותי להביא מבקר ל 

 לפגישה הראשונה.

 

 מוהנד :

אני רואה אייל שאתה עושה עבודה של מבקר , אני מציע שבשלב זה אתה אייל מבקר ולא צריך לשלם למשהו חיצוני. אפשר גם 

 בעופר מאירי שיש לו ניסיון . רלהיעז

 

 אייל :

 יקה חיצונית אני מאמין בזה.ביקשתם נושא אחריות כספים , לדעתי צריך בד

 .2016בנושא מבקר הפנים אשר הוצע ע"י אייל ההנהלה המליצה לעלות ענין זה ולדון בתחילת 

 



 

 

 

 



 


